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 Nuuk, 16.04.2013 

 

 

I medfør af § 37 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

(Medlem af Inatsisartut Mimi Karlsen, Inuit Ataqatigiit) 

 

Spørgsmål: 

 

1. Agter Naalakkersuisut at videreføre initiativet NAKUUSA som er igangsat i 

et samarbejde med UNICEF? 

 

2. Bliver NAKUUSA’s planlagte konference i Maniitsoq til virkelighed hér til 

sommer? 

 

 

Begrundelse: 

 

Jeg ønsker med denne forespørgsel oplysninger om det nuværende Naalakkersuisut agter at 

videreføre initiativet NAKUUSA som det afgående Naalakkersuisut, har igangsat i et 

samarbejde med UNICEF. Baggrunden for det stillede spørgsmål skal ses i lyset af, at 

Siumut tidligere har givet udtryk for at der ikke bør samarbejdes med en udenlandsk 

organisation som UNICEF, da vi selv bør kunne behandle egne problemer. 

Jeg ønsker derfor oplyst om Nakuusa-projektet agtes videreført af Naalakkersuisut og om 

den planlagte børnekonference i Maniitsoq fortsat skal gennemføres. 

 

 


